
Časování pravidelných sloves /Deklination/
1. 
	
	
	machen
	wohnen
	sagen

	1.
	ich
	mache
	
	

	2.
	du
	machst
	
	

	3.
	er
	macht
	
	

	
	sie
	macht
	
	

	
	es
	macht
	
	

	1.
	wir
	machen
	
	

	2.
	ihr
	macht
	
	

	3.
	sie
	machen
	
	

	
	Sie
	machen
	
	


2. slovesa s kmenem končící na – t nebo –d /vkládá se e/
	
	
	arbeiten
	antworten
	bitten
	starten

	1.
	ich
	arbeite
	
	
	

	2.
	du
	arbeitest
	
	
	

	3.
	er
	arbeitet
	
	
	

	
	sie
	arbeitet
	
	
	

	
	es
	arbeitet
	
	
	

	1.
	wir
	arbeiten
	
	
	

	2.
	ihr
	arbeitet
	
	
	

	3.
	sie
	arbeiten
	
	
	

	
	Sie
	arbeiten
	
	
	



3. slovesa s kmenem končící na –m, -n + souhláska /vkládá se e/
	öffnen
	rechnen

	regnen
	zeichnen



4. slovesa s kmenem končícím na -s, - ss, -ß, -z, -x /t místo st/
	hassen
	grüßen
	mixen

	beißen
	putzen
	salzen

	heißen
	tanzen
	schwitzen



5. slovesa s kmenem končící na –eln /vypouští se e/
	googeln
	klingeln

	wechseln
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